



HWS/24/076

24 April 2024

Dear Parents/Guardians

**Information Sheet for May and June 2024**

**(1) Singapore Youth Festival Arts Presentation 2024 Results**

We are pleased to share the happy news that our Chinese Dance and Guzheng Ensemble have been awarded the Certificate of Distinction at the Singapore Youth Festival Arts Presentation 2024. We would like to affirm all students, teachers, and instructors involved for the great effort as well as thank the parents for their support. We look forward to sharing the results for our Chinese Orchestra and Choir in our next Information Sheet.

**(2) Public Holiday / School Holiday**

Day / Date	Remarks
Wednesday 1 May 2024	Labour Day – Public Holiday
Wednesday 22 May 2024	Vesak Day – Public Holiday

**(3) e-Parent-Child-Teacher-Conference (e-PCTC) Session on 23 May 2024**

The e-PCTC session will be held virtually on Thursday, 23 May 2024 (8.00am to 3.00pm). More information on the booking process will be given via the Parents Gateway at a later date. Students need not come to school on Thursday, 23 May 2024.

**(4) Space for Physical, Aesthetics & Character Exhibition (S.P.A.C.E.) 2024**

We will be holding our inaugural learning carnival for Physical Education and Aesthetics at the end of Term 2. Encapsulated by the acronym “S.P.A.C.E”, **S**pace for **P**hysical, **A**esthetics & **C**harter **E**xhibition aims to promote physical activities and artistic expression as well as develop excellence, integrity and perseverance in character. A variety of Physical Education, Art and Music-related activities have been planned for the 4 days set aside for the carnival, as shown in the table below.

Level	Date Set aside for S.P.A.C.E.	Remarks
P1	Tuesday, 21 May	Lessons will be suspended from 7.30am – 1.30pm on the days indicated for the level; students only need to bring their water bottle, pencil case & snack.
P2	Monday, 20 May	
P3	Thursday, 16 May	
P4	Friday, 17 May	
P5	Thursday, 16 May – Tuesday 21 May	Lessons as per timetable, with Frisbee lessons / inter-house matches scheduled during curricular hours.
P6	Tuesday, 21 May	Lessons as per timetable, with 1 hour set aside for a cartoon sketching workshop.

## **(5) End-of-Term 2 School Holiday and Travel Declaration**

Please be informed that the End-of-Term 2 school holidays will be from Saturday 25 May to Sunday 23 June 2024. We seek your support in making a travel declaration for your child if he/she intends to travel during the school holidays via Parents Gateway under **<Services> => <Declare Travels>**. We wish you and your family a quality time of bonding in the coming June school holidays.

### **P6 Supplementary Classes (20 – 21 June 2024)**

To better support our Primary 6 students in their preparation for the PSLE, the subject teachers will be conducting supplementary classes in the mornings of the above-mentioned days. Please ensure that your child/ward attend the classes punctually. Consent forms and more information will be given before the end of the term.

## **(6) Support at Home for Cyber Wellness**

As the use of Information and Communication Technologies (ICT) becomes increasingly pervasive, the school will continue our efforts in promoting cyber wellness among our students. Apart from our cyber wellness programmes, we seek the partnership of parents to ensure your child stay safe in his/her interactions online. Some suggestions are as follows:

- Activate parental controls on your home devices.
- Model good digital habits for your child.
- Set ground rules for Internet use.
- Navigate the Internet together to understand your child's usage.

You may refer to the following website for more information:

<https://www.moe.gov.sg/education-in-sg/our-programmes/cyber-wellness>

## **(7) Monthly Focal Value for May – Integrity**

The Monthly Focal Value Programme aims to build the character of our students by purposefully instilling in them our school core values. In May, we will be focusing on the value of "Integrity". We believe that instilling integrity in our students is crucial for their character development. Students will understand the importance of upholding honesty, demonstrating moral courage as well as acting with sincerity and accountability. The value of integrity is also key to developing trusting relationships and building a positive learning environment for everyone.

We seek your partnership in integrating this value into your child's daily life at home. The table below illustrates how your child can demonstrate integrity in the day-to-day interactions with his/her family members. Parents can also make reference to page 14 of the school diary for the same table.

<b>Levels</b>	<b>Behavioural Indicators (Integrity)</b>
P1 and P2	<ol style="list-style-type: none"><li>1. I keep to my promises.</li><li>2. I am honest with my classmates and teachers.</li></ol>
P3 and P4	<ol style="list-style-type: none"><li>1. I am reliable and trustworthy.</li><li>2. I admit to my mistakes.</li><li>3. I can tell right from wrong.</li></ol>
P5 and P6	<ol style="list-style-type: none"><li>1. I do the right things even when no one is looking.</li><li>2. I take ownership for my actions.</li></ol>

By role-modeling and encouraging ethical decision-making as well as emphasising the importance of integrity in all aspects of life, parents play a pivotal role in instilling the value in the child.

In partnership with you,

Mrs Theresa Hong

Principal

### 1) 2024 年新加坡青年艺术节艺术汇演展成绩

祝贺我校的华族舞蹈团及古筝团在今年的新加坡青年艺术节艺术汇演展中取得特优的卓越成绩。感谢所有学生、老师和导师的努力付出，以及家长的大力支持。

我们将在下个月的校讯 (Information Sheet) 分享华乐团及合唱团在艺术汇演展中的成绩。

### 2) 公共假期 / 学校假期

日期	假期
5月1日 (星期三)	劳动节
5月22日 (星期三)	卫塞节

### 3) 线上教师 - 家长 - 学生会议 (5月23日)

我校将于5月23日的上午8时至下午3时进行线上教师 - 家长 - 学生会议。您稍后将通过“家长联通” (Parents Gateway) 应用程序中收到有关预约详情的通知。学生在5月23日当天不必上学。

### 4) 体育、艺术及品德活动日

我校将于第二学段末首次举办《体育、艺术及品德活动日》。该活动的目标是鼓励学生参与体育及艺术活动。通过这些活动，我校希望培养学生追求卓越、正直和坚韧的品格。学生将根据日期与年级全天参与各种与美术、音乐和体育相关的活动。下表注明各年级的活动日期。

年级	活动日期	备注
一年级	5月21日 (星期二)	学生根据年级与日期参与活动，活动当天不必上课，只需携带文具盒、水壶及点心。
二年级	5月20日 (星期一)	
三年级	5月16日 (星期四)	
四年级	5月17日 (星期五)	
五年级	5月16日 (星期四) 至 5月21日 (星期二)	学生照常上课，不同班级在各自的时段学习“飞盘”运动及参与组别竞赛
六年级	5月21日 (星期二)	学生参与1小时的卡通绘画课

## 5) 第二学段末学校假期及旅游申报

5月25日(星期六)至6月23日(星期天)是第二学段末的学校假期。若您打算在学校假期带孩子出国旅游, 请通过“家长联通”应用程序为您的孩子提交旅行申报。您可通过 [Services > Declare Travels] 搜寻到申报表。祝愿您和家人在来临的六月学校假期里共享天伦。

## 6) 六年级学校假期补课 (6月20日至21日)

为了更好地帮助学生准备小六会考, 学校已安排各科目的老师为同学们补课。请确保您的孩子准时到校上课。您也将在近期收到有关补课安排的通知。

## 7) 网络健康 (家庭协助与支援)

随着信息与通讯科技的日益普及, 学校更加注重学生的网络健康。除了网络健康教育, 我们也希望与家长合作, 因为您在孩子成长过程中扮演着重要的角色。

以下是一些帮助您的孩子在网上保持安全并拥有正向在线体验的建议:

- 在家用设备上启用家长管理功能
- 家长以身作则, 遵守良好的网络行为准则
- 制定上网的使用规则
- 一起使用互联网以了解它们的使用方法

您可以参考以下网站获取更多信息:

<https://www.moe.gov.sg/education-in-sg/our-programmes/cyber-wellness>

## 8) 五月份月度焦点价值观 – 正直

我校的“月度焦点价值观计划”旨在通过有意识地灌输学校的核心价值观来培养学生的品格。在五月份, 我们将把焦点集中在“正直”这一价值观上。我们认为灌输正直对我们学生的品格发展至关重要。正直赋予他们保持诚实、展示道德勇气, 并以真诚和责任感行事的能力。这些价值观不仅帮助学生塑造可信度, 而且有助于营造积极和道德的校园文化。我们诚挚邀请各位家长积极参与, 与学校携手, 在家庭环境中将这一价值观融入到孩子的日常生活中。下表详细说明孩子能如何展示这些价值观。您也可以在学校的学生手册第14页中找到此表。

年级	行为指标 (正直)
小一、小二	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. 我信守承诺。</li> <li>2. 我与同学和老师以诚相待。</li> </ol>
小三、小四	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. 我值得信赖。</li> <li>2. 我承认自己的错误。</li> <li>3. 我能分辨是非。</li> </ol>
小五、小六	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. 即使没有人在看，我也做正确的事情。</li> <li>2. 我对自己的行为负责。</li> </ol>

您可以使用上表中的观点强调显示正直的重要性。通过树立诚实的行为榜样，鼓励道德决策，并强调正直在生活的各个方面的重要性，家长在灌输这些价值观方面起着至关重要的作用。

伍燕玲校长